

Valid from Nov 2024

6D (TH6KY)

BANGKOK/ HUA HIN +KHAOYAI DELIGHT



HIGHLIGHTS

- ★ **PB Valley Winery** – the largest vineyard in Thailand, enjoy wine tasting
- ★ **Primo Piazza** – a small Italian style architecture village with beautiful scenery
- ★ **Chocolate Factory**, where you can observe chocolate products in the making.
- ★ **Hua Hin Safari** (includes taking picture with Giraffe)
- ★ **Hokkaido Flower Park** -has beautiful gardens surrounded by mountains.
- ★ **Hua Hin Railway Station** – landmark of Hua Hin
- ★ **Swiss Sheep Farm** – an European-styled farm



MEALS

5 Breakfasts,
4 Lunches, 4 Dinners



ACCOMMODATION

★4★ hotel throughout



Hua Hin train station



Swiss Sheep Farm Hua Hin



DAY 1

Dinner

Singapore ✈️ Bangkok 🚆 Hua Hin

- Assemble at Changi Airport for your flight to Bangkok. Upon arrival, meet by our guide and transfer to hotel in Hua Hin.
- Visit **Swiss Sheep Farm**- a wonderful sheep farm with beautiful scenery.
- Visit **Night Market** in Hua Hin.



DAY 2

Breakfast/Lunch/Dinner

Hua Hin

- Visit **Train Station**-is one of the oldest and most beautiful station in Thailand.
- Visit **Hua Hin Safari** (includes taking picture with Giraffe)
- Visit **Venezia**-this place offers many amusing photo opportunities and entertainment for the youngsters.
- Visit **Market Village** – the best shopping mall in Hua Hin with the fashion, cafe and restaurants, entertainment.
- Experience **Memory Café** (includes 1 cup of coffee)



DAY 3

Breakfast/Lunch/Dinner

Hua Hin 🚆 Khao Yai

- Visit **Ban Mai Chay Nam**,is a Thai restaurant, museum and hotel rolled into one located by the river offering pleasant views.
- Visit **Pak Chong Night Market**-it offers various local products and delicacies. (*Optional tour to visit Damnoen Saduak Floating Market, Maeklong Railway Market)



DAY 4

Breakfast/Lunch/Dinner

Khao Yai

- **PB Valley Winery** – the largest vineyard in Khao Yai, starts with a Winery Tour with explanation about the various wine and other grapes in the estate and Wine Tasting.
- **Primo Piazza** – the Italian style architecture village with beautiful scenery and very cute alpacas.



Khao Yai PB Valley Winery

- **Chocolate Factory**, you can observe chocolate products being make.
- Visit **Hokkaido Farm** also called Hokkaido Flower Park where has beautiful gardens surrounded by mountains.
- Visit **Premium Outlet** – offering merchandise from many renown local and international fashion brand names.



Khao Yai Primo Piazza



DAY 5

Breakfast/Lunch

Khao Yai 🚆 Bangkok

- Visit **IconSiam**, is a vast, stylish mall with hundreds of high-end shops & restaurants, plus an indoor floating market. (*Optional : Ayutthaya – Wat Mahathat, Wat Phra Srisanpetch, Wat Chai Watthanaram *Optional : Meridian Dinner Cruise)



DAY 6

Breakfast

Bangkok ✈️ Singapore

- Free until departure transfer to the Airport for your flight back to Singapore. We hope you have enjoyed your trip with CTC Travel.

*REMARKS:

1. A minimum group size is required for a confirmed departure.
2. The tour is conducted in Chinese.
3. Due to local or religious festivals, unforeseen circumstances, and weather conditions, the sequence of the itinerary may need to be changed, or alternative sites substituted at short notice.
4. We reserve the right to change or amend certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice.
5. In the event of discrepancies between the English and Chinese itineraries, please refer to the English version.

行程有效期: 2024年11月开始执行

6天 (TH6KY)

曼谷/华欣 +考艾欢乐游



行程亮点

- ✦ 考艾酒庄 - 泰国顶级葡萄酒庄园, 品尝葡萄酒
- ✦ 普里莫意大利农庄 - 置身在优雅的意大利式建筑, 在意大利小村庄喂食可爱的动物
- ✦ 巧克力工厂 - 你可以在这里观看巧克力的制作, 放松心情
- ✦ 华欣野生动物园和长颈鹿拍照
- ✦ 考艾北海道花田公园
- ✦ 华欣火车站 - 泰国最古老的火车站
- ✦ 华欣瑞士绵羊牧场 - 以牧羊场为主题的休闲公园



膳食

5顿早餐 / 4顿午餐 / 4顿晚餐



温馨住宿

✦ 全程4★级酒店

第1天 晚餐

新加坡 ✦ 曼谷 ✦ 华欣

- 齐集樟宜国际机场, 搭乘国际航班飞往曼谷。抵达后, 由专业导游接机, 乘车前往华欣入住酒店。
- 参观华欣瑞士绵羊牧场。
- 参观华欣夜市。

第2天 早/午/晚餐

华欣

- 参观华欣火车站, 它是泰国最古老和最美的火车站之一。
- 参观华欣野生动物园, 您将有机会和长颈鹿拍照。
- 参观华欣小威尼斯, 这个地方为年轻人提供许多有趣的拍照机会和娱乐活动
- 参观华欣村百货购物中心——华欣最好的购物中心, 那里有时装店、咖啡馆、餐馆和娱乐场所
- 体验记忆咖啡厅 (免费赠送一杯咖啡)



华欣野生动物园

第3天 早/午/晚餐

华欣 ✦ 考艾

- 参观点艾复古博物馆, 并在河边用餐。
- 参观点艾巴冲夜市。
(*可自费参观丹嫩沙多水上市场和美功铁道市场)。

第4天 早/午/晚餐

考艾

- 考艾酒庄 - 泰国顶级葡萄酒庄园。这里生产的优质葡萄酒是泰皇后国宴专供也是考艾最大的葡萄酒庄园, 观赏葡萄园, 参观酒庄并安排您品尝各种不同的葡萄酒。
- 普里莫意大利农庄, 置身在优雅的意大利式建筑氛围中, 在意大利小村庄喂食可爱的动物。
- 巧克力工厂, 你可以观看巧克力的制作, 或者喝个下午茶, 放松心情。
- 参观点艾北海道农场, 也称为北海道花田公园, 那里有群山环绕的美丽花园。
- 参观点艾的名牌折扣购物中心。



华欣小威尼斯

第5天 早/午餐

考艾 ✦ 曼谷

- 参观曼谷的暹罗天地 - 融合了许多泰国本土元素和各种时尚元素, 是曼谷的新时尚百货商场。
(*可自费参观大城遗址, 玛哈泰寺, 帕喜善佩寺或是搭乘子午线游船享受美食, 度过难忘的夜晚)



考艾普里莫意大利农庄

第6天 早餐

曼谷 ✦ 新加坡

- 早餐后, 若时间允许可以自由活动, 依时送往机场飞返美丽的家园新加坡。希望您与大通旅游度过一段愉快的假期。



曼谷暹罗天地

备注:

1. 团队确认出发有最低人数要求。
2. 团队以中文服务运作。
3. 行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件, 以及自然气候等原因而无法安排。将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为准。
4. 准本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
5. 行程的中文和英文描述内容若有不同, 将以英文版为准。

Find out more



Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司
101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: salesupport@ctc.com.sg | Website: www.ctc.com.sg  [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg)  [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001